
Miljø- og Fødevareudvalget

Til: Miljøministeren

Dato: 30. november 2020

Udvalget udbeder sig ministerens besvarelse af følgende spørgsmål:

MOF alm. del

Spørgsmål 425
Hvad agter ministeren at foretage sig for at rette op på Miljøstyrelsens administration af
klaptilladelser, og hvad agter ministeren at foretage sig for at sikre, at der ikke sker alvor-
lige eller ulovlige påvirkninger af havmiljøet og biodiversiteten, mens mere langsigtede
løsninger findes?

Spørgsmålet er stillet efter ønske fra Rasmus Nordqvist (SF).
Svar bedes sendt elektronisk til spørgeren på Rasmus.Nordqvist@ft.dk og til lov@ft.dk.

På udvalgets vegne
René Christensen
formand
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